
Presidium vergadering

VERSLAG

Vergadering van 19 december 2014

Aanwezig: Cedric, Stef, Kenny, Simon, Sander Byl, Jens, Joni, Anton, Michiel, Sander Bel, Tom V,
Sander C, Kathleen (van 13:21) en Anne

Waarnemer: Katelijne, Liselot(van 13:21) en Quentin(van 13:56)

Verontschuldigd: Fanne, Lena Niels en Kate

Afwezig: Yanice, Giel, Jeroen en Marie

De vergadering wordt geopend om 13:10 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
instructie muziekinstalatie online zetten Barteam nee
Mailen over tapkaarten Jeroen ja
Mooie exploitaties maken Michiel nee
Maker kikkertafel zoeken Sander Byl nee
Brandblusser Fanne nee
Waar moeten de vaten van het lustrumbier naartoe Cedric nee

Mededelingen

� Er moeten bordjes gemaakt worden voor de Cudi. Ze willen de cudi opvrolijken met bordjes van elke kring.
Hoe groot we het maken mogen we zelf weten. Michiel zal wel een regenboog. Joni heeft verf waarmee
Michiel mag verven.

� StuRa: Wijzigingen in het OER. Update VVS, we gaan er niet uitstappen, maar we gaan proberen om het
van binnenuit te hervormen. Hier wordt ook een werkgroep voor opgericht. In april komt er een nieuwe
update van toledo, het verandert vooral voor de proffen.

� LOKO AV: Er was veel verlies van de internationaal party. Ze hebben namelijk hun begroting niet gevolgd.
LOKOmotion was in orde, er zijn enkele verbeterpunten geweest voor volgend jaar. Als iemand zin heeft
om te hlepen bij SOS blok mag die zich melden bij LOKO. Het is gebleken dat Alma toch achter LOCO
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zat, we gaan er niets aan doen want we moeten wel met hen blijven samenwerken en niet elkaar beginnen
tegenwerken. Er zijn te veel fietsen aangekocht door velo, ze zoeken hier nu een nieuwe bestemming voor.
Cultuur zoekt hulp van de wetenschapskringen om een rondleiding samen te stellen in het STUK. Afronding
bicky oorlog, er is een discussie rond heel de bicky situatie geweest. We mochten niet echt uitpraten op de
vergadering. Er is heel snel overgegaan tot een stemming, het overgrote deel was voor de sanctie, dus 200
euro van de 24urenloop waarborg wordt ingehouden.

Nu is de vraag, willen we dan uit LOKO sport stappen of niet. Scientica heeft al gezecht dat zehet niet erg
vinden als wij niet meehelpen met survival of the students. Er is ook te weinig geld vanuit LOKO hiervoor
voorzien, dus we zouden hiervoor ook zelf geld bij moeten betalen. We gaan eerst met scientica hierover
praten of we dat wel willen. Aan IFB willen we nog wel meedoen, want dit is echt voor de winastudenten.
Door uit LOKO sport te stappen geven we de andere kringen alleen maar meer shiften en daar worden ze
waarschijnlijk niet blij van. We moeten nadenken over hoeveel invloed het heeft op onze studenten dat wij
eruit zouden stappen. Het heeft geen invloed op onze studenten, enkel IFB heeft invloed op onze studenten.
IFB is ook geen eenmalige activiteit, dus je zou wel duidelijk kunnen maken waarom je dan eventueel wel
nog IFB zou blijven doen. Elke andere kringen gaan er iets van merken als wij uit LOKO sport stappen.
Misschien kunnen we beter een motie van wantrouwen indienen. Als je een goede brief schrijft, die je naar
alle kringen stuurt, dan gaan die onze beslissing ook nog wel min of meer begrijpen. Als wij die brief fat-
soenlijk schrijven, dan is die brief de verdediging die we niet kregen op de AV. We kunnen ook gewoon alleen
een brief schrijven. Een motie van wantrouwen wordt iets serieuzer genomen. Een motie van wantrouwen
kan ook een negatieve reactie opwekken bij de AV, dat ze ons kinderachtig vinen. Er wordt een stemming
gehouden, willen we een signaal geven aan LOKO:

– Voor 10

– Tegen 1

– Onthouding 3

Nu wordt er nog gestemd welk signaal ons het beste lijkt. De opties zijn: een motie van wantrouwen tegen de
LOKO sport verantwoordelijke Pieter , uit LOKO sport stappen of beide. Allemaal met een verduidelijkende
brief.

– Motie van wantrouwen 7

– Uit LOKO sport stappen 2

– Onthouding 5

Er is een staking van stemmen. Als we alleen een motie van wantrouwen indiennen, dan wordt daar misschien
niets mee gedaan. Er gaat meer negativiteite zijn als je eerst een motie van wantrouwen doet en dan pas
uit LOKO sport stapt. Als wina een slechten naam heeft merken onze studenten dat ook en dat moeten we
zeker voorkomen. Er volgt opnieuw een stemming:

– Motie van wantrouwen 10

– Uit LOKO sport stappen 1

– Onthouding 2

Het wordt een motie van wantrouwen ingediend bij LOKO tegen Pieter. We gaan afwachten wat de motie
van wantrouwen precies uithaald. Daarna zien we wel verder.

� LOKO sociaal: Niet geweest.

� LOKO sport: We gaan een motie van wantrouwen indienen. Ze hebben de standjes overlopen voor survival
of the students. De risico berekenign was fout. Scientica heeft gezegd dat we nu willen weten of we geld
gaan krijgen. Carst heeft ook een monoloog over de bicky’s gehouden tegen Pieter. Uiteindelijk is Carst dan
boos weggelopen. Het rondje LOKO sport is dan ook niet doorgegaan.

� LOKO cultuur: Allemaal dingen geregeld voor de filmavond. Er is niet zoveel gedaan. Film at location is
dus in Heverlee.
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� LOKO internationaal: Niets

� Scientica AKV: Toon wordt ondervoorzitter. Er zijn een aantal evaluaties geweest, scienticafé en lokomotion
zijn goed geweest. Debat internationaal en galabal komen in orde, galabal gaat negatiever draaien. Scientica
TD wordt ook weer gewoon door Fredje geregeld op financieel vlak. De exploitatie is bekeken en alles draait
goed. Een aantal willen de verdeelsleutel van de kaarten voor activiteiten gaan herbekijken.

Halftime

Op het einde van het jaar willen we een BBQ organiseren voor alle derdejaars. Om hier meer geld voor te krijgen
willen we een eetstand organiseren. Katelijne is halftime verantwoordelijke. Joni is financieel verantwoordelijke.
De begroting moet ook langs de PV passeren. Er moet worden gekeken dat de eetstand van halftime niet tijdens
andere wina activiteiten valt. Joni en Katelijne worden bekrachtigd.

Practicum open lesweek

De les voor wiskunde zal gaan over spel strategieën. Fysica wil wat spelen met vloeibare stikstof, maar dit moet
nog worden nagevraagd. Informatica gaat een progammatje maken.

Schachtenconvent

Dinsdag 10 februari is er niets te doen. Dan gaat Tom V een schachtenconvent organiseren. Dit moet op de
kalender komen. Aardbal moet ook nog op de kalender komen.

Update ouderdag

De brieven gaan volgende week verstuurd worden. Als mensen willen helpen met brieven plooien dat mag.

Evaluaties

Cinema ZED

Er was weinig volk en enkel presidium volk. Het was niet een van de beste films die draait in cinema ZED. Er was
meer volk ingeschreven dat uiteindelijk is meegegaan. Heeft boven begroting gedraaid.

Kaas bier en wijnavond

Het was goed, er was redelijk wat volk. We waren volledig uitverkocht. Wil bar het leeggoed meenemen, omdat
die toch nog leeggoed moeten wegdoen van de zware bierenbar? Het bier was redelijk snel op, maar er was veel
meer volk dan verwacht. Er is 10 euro winst gemaakt op begroting.

Schaatsen

Het was plezant er was 16 man ook veel niet presidium volk. Er was één eerstejaars. Er waren heel veel andere
kringen die op dezelfde dag ook gingen schaatsen, dus het was heel druk. We krijgen hier nog subsidies voor, dus
het zal wel goed gedraaid hebben.
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Jeneverbar

Het was een goede bar. Er waren veel oude zakken, zij vonden het ook goed. Volgend jaar een fles minder van
de standaard dingen en meer van de speciale jenevers inkopen. Er is ook nog wel redelijk wat bier gedronken. De
opkuis was goed. Heeft naar schatting 100 euro boven begroting gedraaid. Dus algemeen heeft het goed gedraaid.

Kerstbar

Het was leuk, de cocktails waren straf. Het was een heel zatte bar. Geen restjes buiten één open bus appelsap.
Er was nog ongeveer een derde van een vat over.

Kerstfeestje

Het was plezant. De shiften waren niet goed ingevuld, maar veel man heeft wel geholpen. Er waren problemen
met het licht. Verder was alles wel in orde. De afbraak ging niet zo vlot, want mensen van het presidium staken
een beetje tegen ze wilde niet helpen, dat was erg jammer. Er had iets beter moeten worden gecommuniceerd wat
de bedoeling was. Er is veel paprika gesneden voor niets. Het ging allemaal heel traag. Mensen vroegen zich af
of er nog dessert ging komen. Het dessert was nog niet in de alma, dit kwam omdat de opbouw ook heel traag
was. De goermet was wel geslaagd. De gourmet was ook beter als vroeger. De vegatariers kregen allemaal een
apart bordje voor zichzelf, het is misschien gemakkelijker. Er is al weinig ruimte dus waarschijnlijk zou dit ook niet
passen op de tafels. De tafels van alma zijn heel klein. De tafels stonden ook wel heel dicht bij elkaar en dat was
wel vervelend. Minder groenten vragen volgend jaar want er was heel veel over. De kelner was wel heel goed. Die
was blijkbaar ook van niets op de hoogte. De kelner is ook bedankt met een fles winabier.

Update materiaal

Het vergif voor de muizen was gratis want dat komt bij tom vandaan. Er is gekeken naar een brandblusser, maar
er zijn verschillende soorten. We gaan in eerste instantie voor de goedkoopste. Koop allemaal nog wat winabier
voor de feestdagen. Er is heel veel stroom uitval geweest, dat kwam allemaal door de frigo in de living, die zorgde
namelijk voor kortsluitingen. Die frigo dus zeker niet meer insteken. Bar moet zijn leeggoed weg doen.

Update bol.com

Dit is bijna geregeld. VTK gaat nu verder alles regelen en ze gaan ons de helft van de cheque geven, dit zal
doorgaan op 26 februari. Ze willen normaal ook iets op de site zetten.

Update lenteconcert

Er is gemaild naar LOKO cultuur. We kunnen eventueel een piano huren in de winkel naast het stuk. Misschien
kunnen we ee nprijsje krijgen voor het STUK. We moeten zeker tegen februari een zaal hebben, anders gaan we
te laat zijn.

Update cultuurreis

De vlucht is op naam, dus we kunnen niemand anders meer meenemen. We verliezen 77 euro doordat deze persoon
niet meegaat. We halen dit uit de onvoorziene kost. We gaan nog kijken of er nog iemand anders wil meegaan in
de plaats.
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Update ledetruien

Leuk nieuws, we hebben 130 bestellingen van truien. We maken dus 3 euro winst per trui. De bestelling wordt
morgen doorgestuurd zodat ze er begin volgend semester zijn.

Varia

� Kenny: Vrolijk kerstfeest.

� Simon: Zalige drie koningen.

� Sander Byl: Tetten.

� Jens: Gelukkig nieuwjaar.

� Joni: Succes met de blok.

� Quentin: En met de examens.

� Anton: Heeft er iemand op zijn kot pijnstillers liggen?

� Sander bel: Een prettige dag van de onnozele kinderen

� Tom V: preseskwartiertjes en evaluaties komen die nog? Ja, waarschijnlijk in 2e semester. Ik heb nog een
mop neger met een job. Een berg zonder top.

� Sander C: Zalig pasen.

� Stef: Succes met examens en blok en allemaal bedankt voor dit eerste semester.

� Kathleen: willen mensen nog ff helpen afwassen. Er komen nog mensen helpen.

� Cedric: Iedereen veel succes met de examens. Er is nog een kerstkaartje voor iedereen.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Instructie muziekinstalatie online zetten Barteam 9-2-2015
Mooie exploitaties maken Michiel 9-2-2015
Maker kikkertafel zoeken Sander Byl 9-2-2015
Brandblusser Materiaal 9-2-2015
Waar moeten de vaten van het lustrumbier naartoe Cedric 9-2-2015
Mailen voor evaluaties presesduo 9-2-2015
Regenboog verven Michiel 9-2-2015

De vergadering wordt gesloten om 14:53 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 8 februari 2015 om 21:10 uur in Winaliving.
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